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Nature保養 xxxx系列

Bio concept and technique with creation takes beauty to women

	徹底清潔柔軟肌膚

xxxx Deep Facial Wash  xxxx深層潔顏霜 

Wash face in deep clean

能迅速清除臉部的殘妝及灰塵油污，以酵素植物特性及胺基酸的弱酸特質，不會刺激皮膚，洗後不會緊繃乾澀，同時恢復清爽肌膚，潔淨無負擔。

Contain Enzyme and Amino Acid remove residues of makeup and dirts, PH 5.5 can mild cleanse face, without stimulate or tighten after apply.  Leave skin smooth and complete purifying.

Ingredients: Enzyme complex, Hyaluronic Acid, Amino Acid , Biosaccharide Gum-1 , Aloe extract.

Direction: Apply little to your fingertips, massage gently with moistened face rinse thoroughly. Suit for all skin types.
	保水柔嫩好光采

xxxx Moisture Lotion    xxxx柔嫩乳

Aqua protect with bright complexion

含多種植物萃取為主，溫和的配方能深入肌膚，補充肌膚營養，回復肌膚光彩，維持潤澤彈力。容易吸收，重現嫩透，細緻亮麗膚質。

More kinds nature herbs extract, mild formulas can penetrate deep skin, provide nutrients to skin.  Not only recover elasticity but keep moisture touch on skin.  Complete bright tones appear on face surface. 

Ingredients: Enzyme complex, Hyaluronic Acid, Aloe extract, Olive Oil, NMF

Direction: Day and night available, high moisture touch keep skin smooth

	潤澤肌膚首部曲

xxxx Skin Tonic    xxxx化妝水 

First step of moisture
潔顏後輕拍臉部，快速吸收，清爽不黏膩，自然精華不只容易吸收，並可長效保濕，使肌膚形成保護膜，滋潤舒緩，恢復肌膚原有光采。

Balance PH value contain Enzyme liquid, provide white essence in longer apply.  Quick absorb after gentle pat, give aqua supplement and regulate oily sebum, leave skin moisture and bright complexion.

Ingredients: Enzyme complex, Licorice, Aloe extract, Cucumber, Lactic Acid, Vitamin B5, NMF, Hyaluronic Acid
Direction: Apply after clean face, pat gentle on face
	遠離老化角質堆積

xxxx Exfoliate Gel   xxxx角質凝露 

Remove obsolete cuticles
能溫和的軟化老廢角質，輕輕的按摩可一掃肌膚的黯沉，除去囤積在毛孔的阻塞，使營養精華容易吸收，減輕毛細孔的負擔。恢復肌膚純淨清新好臉色。

Exfoliate dead cuticles, remove clogs on pore, easy expel dark area, massage gentle on skin, leave skin light and without load on surface.  Recover pure and bright layer on face.

Ingredients: Enzyme complex, Aloe extract, Glycerin, Chamomile, Elder、Amino、Herbs Extract、Wheat Protein 
Direction: Apply to face or dryness of body, after 30 seconds rub circle gently to strip away the dead skin, rinse warm water.
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